
Rada školy
Materská škola, Rozmarínová 125/20, 076 05 Brehov

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy
konané dňa 30.10.2023 o 17:00 hod.

Program:

1.Otvorenie,
2.Návrh plánu práce a zasadaní ŠR na rok 2023/2024,
3.Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2022/2023,
4.Prerokovanie  školských  dokumentov:  Školský  vzdelávací  program,  školský  poriadok  a  
   koncepčný zámer rozvoja školy,
5.Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálno – technickom zabezpečení výchovno - 
   vzdelávacieho procesu na šk. rok 2023/2024,
6.Rôzne, diskusia,
7.Návrh uznesenia,
8.Záver.

Priebeh zasadnutia:

K bodu 1:

Zasadnutie otvorila predsedkyňa rady školy pani Viktória Bačová. Privítala členov školskej rady.
Zasadnutie pokračovalo oboznámením sa s programom zasadnutia.

K bodu 2:

Rada školy sa schádza minimálne 3 krát do roka (spravidla v týždni po 15.02., 15.06., a po 15.10.)
na riadnom zasadnutí,  alebo mimoriadne ak o to požiada predseda alebo niektorí z členov rady
školy  do  15  dní  od  doručenia  žiadosti.  O  mimoriadne  zvolanie  rady  školy  môže  požiadať  aj
riaditeľka školy, zamestnanci školy, rodičov alebo členov zastupiteľstva, vedúci školskej jedálne
alebo vedúci oddelenia školstva. 

K bodu 3:

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti  za minulý školský rok 2022/2023, chyby a nedostatky
interiéru a exteriéru boli odstránené a opravené. Okrem niektorých lavičiek a poklopu nad žumpu.
P. L. Feterik, delegovaný z OZ predloží na zasadnutí OZ dodatočné zakúpenie vyvýšeného poklopu
nad nádrž žumpy. 
Rada školy ďalej zobrala Správu na vedomie a zriaďovateľovi ju odporúča schváliť.

K bodu 4:

Členovia  školskej  rady   k  prerokovaniu  školských  dokumentov  nemali  žiadne  pripomienky,
každému členu pred zasadnutím boli zaslané na osobný mail všetky dokumenty na preštudovanie,
bolo prečítané swoot analýza silné a slabé stránky materskej školy. Tiež boli oboznámení, že pred
koncom  školského  roka  by  bolo  veľmi  prospešné  aby  sa  takáto  analýza  zopakovala.  Zvolení
členovia za rodičov budú zisťovať názory od rodičov, delegovaný člen z OZ a zamestnanci škôl za
školu.  Následne spoločné vyhodnotenie analýzy. Čo môže výrazne prispieť k zlepšeniu fungovaniu
školy. 



K bodu 5:

Členovia školskej rady boli oboznámení  s plánom aktivít na opravu a údržbu exteriéru a interiéru
materskej školy na tento školský rok: oprava dverí v triedach, dokončenie vonkajšej fasády, úprava
terénu v areály materskej školy. Zakúpenie digitálneho programu na interaktívnu tabuľu pre deti.
Ďalej s vybavením interiéru a exteriéru podľa finančných možností realizácia vyvýšených záhonov
a výstavba jedlých kríkov.  Obnova technologického zariadenia do školskej  kuchyne – digestor,
umývačka riadu. Tiež projekty do ktorých sa už škola zapojila alebo plánuje zapojiť. 

K bodu 6:

P. L. Feterik sa informoval o počte detí v MŠ, keďže vznikli obavy o zatvorení MŠ pre nízky počet
detí. P. riaditeľka oznámila, že tak ako v správe o VVČ – MŠ navštevuje 9 detí. Je ich síce v tento
šk.  rok  pomenej,  ale  obavy  sú  neopodstatnené.  Podľa  doterajších  zistení  aj  v  nasledujúcom
školskom roku bude najmenej 8 detí. Preto by k úplnému zatvoreniu MŠ nemalo dojsť. 
Ako informovala pani riaditeľka, školský rok zatiaľ prebieha pokojne.

K bodu 7:

Uznesenie: 
Preposlať všetkým členom rady školy Štatút rady školy.
Predložiť Správu o VVČ za školský rok 2022/2023 zriaďovateľovi na schválenie. 

K bodu 8:

V závere pani Bačova sa poďakovala členom školskej rady za účasť, spoluprácu.

V Brehove, 30.10.2023
Zapísala:  Viktória Bačová


